
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 13. november 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 135 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed foreløbigt besvares.   

 

Spørgsmål nr. 135:  

”Ministeren bedes oplyse, om der i dag er sygehusafdelinger for multisygdomme? Og 

om der i givet fald er andre sygehuse, som påtænker at etablere afdelinger for mul-

tisygdomme?” 

 

Svar: 

Mit ministerium har til brug for min besvarelse anmodet Danske Regioner om bidrag. 

Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt primo januar. 

 

 

Med venlig hilsen 
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